
               Medlemskapet i SH är stort och viktigt! 

 

Den 18 maj avhåller vi vårt andra årsmöte i samband med Miniatyrhästens Dag 

i Åtvidaberg. Förra året arrangerades Miniatyrhästens Dag lite anonymt i 

Rimbo, men i år slår vi på stort. Vi kommer att hålla till på Kanonvallen på 

promenadavstånd från centrala Åtvidaberg. Vi har fått fin uppbackning från 

Åtvidabergs Kommun och räknar med mycket stor publik. 

Vi har ända sedan första interimsstyrelsemötet haft som mål att göra 

Miniatyrhästen till en ”rumsren” ras som kan konkurera med alla andra raser 

som avels- utställnings- och sporthäst. Föreningens medlemskap i Svenska 

Hästavelsförbundet är en jätteviktig del i detta mål. Det återstår en del jobb 

med att ta fram rasvisa krav, hingts- och storeglementen mm. Vi har efter 

förslag (tack snälla) även funderingar om att arbeta med BLUP-index. När det 

här är klart så kommer vi att kunna avelsvärdera och premiera våra hästar. Vi 

är helt övertygade om att det kommer att vara ett mycket bra verktyg för att 

kunna bedriva seriös avel. Det här kommer också att attrahera fler 

kundgrupper än vad vi har idag, så vi ser att det här också är ett led i 

marknadsföringsarbetet.  

Jag kan också meddela att vi fått muntligt meddelande om att vi är antagna 

som medlemmar i AMHA. Om SH är viktigt för hur vi ses av övriga ”Hästsverige” 

så är AMHA mycket viktigt för hur vi ses av övriga ”Miniatyrhästvärlden”. Det 

ger oss legitimitet som miniatyrhästklubb.  

Först och främst hoppas jag att vi ses i Åtvidaberg den 18 maj. Nästa punkt på 

listan blir utställning i Strängnäs den 15 juni tillsammans med många vackra 

arabhästar.                      

 

VÄLKOMMEN! 


